
Initiativärende – Redovisning av faktiska kostnader och besparingar till följd 

av upphandling av grönyteskötsel 2022 

Inför sommaren 2022 upphandlades grönyteskötseln i Ragunda kommun. Vi socialdemokrater 

varnade för att det skulle bli en dyr affär vilket det sedermera visat sig bli. Utifrån de för oss 

tillgängliga fakturorna har vi summerat kostnaden för säsongen 2022 till dryga 2 miljoner kronor. 

Detta motsvarar lön och arbetsgivaravgifter för 8 – 10 vaktmästare i 5 månader.  

I samband med beslutet sades det till kommunstyrelsen att en sammanställning över kostnader 

och besparingar skulle göras efter avslutad säsong. Säsongen har passerat och ingen sådan 

redovisning har kommit kommunstyrelsen till del. 

För att möjliggöra för kommunstyrelsen att fatta beslut om eventuell förlängning efter 

avtalstidens utlöpande eller återgång till egen regi föreslår vi socialdemokrater att 

kommunstyrelsen beslutar att 

• Att uppdra kommundirektören att till kommunstyrelsen den 31/1 2023 återkomma med 

skriftlig redovisning över faktiska kostnader för den upphandlade grönyteskötseln för 

säsongen 2022 innehållandes direkta kostnader samt indirekta kostnader såsom arbetstid 

för handläggning av fakturor, klagomål, avrop mm samt återkomma med rapport över 

besparingar och effektiviseringar gjorda i den egna verksamheten till följd av 

upphandlingen. 
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